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Beretning for 2021 
 

 Vi har haft et godt år. Vandværket har produceret godt og stabilt. 

Vi har i alt pumpet ca. 330.000 m3 vand op. 

110.000 m3 til os selv og 220.000 til VN. 

Vi har holdt ca. 8 bestyrelsesmøder. Lidt færre end de normale 10 stk. men det 

skyldes lidt Corona i de første måneder. 

Vi har fået tilsluttet en ny forbruger på Holbækvej og fået 2 ekstra på ved 

Friheden. De var før tilsluttet Stigs Bjergby vandværk. 

 Vi har haft noget kommunikation med Holbæk kommune vedr. vores takstblad.  

Det er blevet til at takstbladet har fået et nyt udseende. Måske et bedre overblik 

for forbrugerne mht. økonomien. 

Takstbladet er lagt op på hjemmesiden.  

Her ligger i øvrigt også sidste nye vandanalyser. 

Kommunen har været på kontrol besøg og synes, som vi, at vi driver et godt 

vandværk. 

 Vores kvalitet sikrings program hedder Tethys. Det er supporteret af Danske 

vandværkers forening. Det fungerer som en god hjælp i hverdagen, mht. at 

huske alle de gøremål som godt vedligehold kræver. 

Vi har fået renoveret vores trykforøger station ved Kagerupvej. Den trængte til 

noget nyt udstyr. Det blev til en ny tryk tank og tilhørende rør installation. 

Vi har fået nyt udhæng på kontor og værksteds bygning. Det er udført i noget 

vedligeholdelsesfrit materiale.  

Vi har fået lagt nyt flis rundt på værket, repareret og lagt fliser om, og området 

er begyndt at ligne sig selv igen efter vores renovering i 2020. 

Vi havde lidt problemer med rotte huller ved vandværks bygningen. Vi havde 

tilsyn af rottefænger og kamera nede i vores kloaker. Men vi fandt ikke noget. 

Myndighederne blev kontaktet og hændelsen registreret. Vi blev bedt om at 

melde tilbage hvis der skete yderligere. 

Måske er der en kommende udgift til vores overvågnings system. Det som 

fortæller os om værkets aktuelle tilstand. Vi har haft nogle udfald og kigger lidt 

kritisk på vores gode gamle svits. Per B, vores IT mand, er sat på sagen. 

 Vandbrud i Kildevangen. 2 stk. 

Det ene en kold januar dag og det andet en dejlig solskins dag i juni. 

I samme område, og næsten samme slags brud. 



 Vi har fået taget de, fra myndighedernes side, krævede vandprøver og de viser 

at vi har godt og rigeligt med vand. 

Herudover har vi nyligt fået taget 2 prøver i forbindelse med forsynings 

problemer hos en forbruger. De viste at alt var ok. 

 Nyt takst blad. 

Det er også på dagens dagsorden. 

Priserne er de samme som sidste år. 

Takst bladet har bare fået et nyt look. 

2,5 kr. pr m3 meter. 

400 kr. i bidrag. 

 BNBO (borings nære beskyttelses områder). 

Vi skal indgå aftaler med vores lodsejere mht. at forebygge evt. forurening af 

vores indvindings område. 

Holbæk kommune er en del af dette og skal bistå Mørkøv vandværk ved de 

forestående forhandlinger med lodsejer vedr. økonomisk kompensation.  

Dette var ordene sidste år og det er de samme i år. Der er ikke rigtigt sket 

noget. Under 1 % af alle vandværker har lavet en aftale. Det er ligesom om at 

jo mere man diskuterer hvad der skal ske, jo flere spørgsmål kommer der ……  

Vi har på et bestyrelsesmøde besluttet at holde et møde med vores lodsejere. 

Her vil vi spørge dem om hvad de tænker af løsninger på opgaven. 

Det er en regerings beslutning og derfor må vi sammen finde en vej. 

 Vedr. vandsektor loven. 

Det blev besluttet ved en ekstra ordinær generalforsamling, at vi skulle udtræde 

af vandsektorloven ” økonomisk regulering”. 

De nødvendige papirer er blevet indsendt og vi har nyligt fået godkendt vores 

ansøgning. Det er derfor sidste år i år at vi skal arbejde under dette økonomiske 

loft.  

 Investeringer. 

Vi skal i 2024 i gang med at udskifte målere. 

Vi forestiller os at de nye målere skal være internet baserede og til at komme i 

kontakt med, denne vej, for den enkelte forbruger. Vi har ikke besluttet os for 

nogle modeller endnu, men har snakket lidt med Mørkøv varmeværk mht. dem 

de bruger. Måske vi skal bruge nogen magen til og være fælles om udgifterne 

til udstyret.  

Vi skal også bruge nogle penge til at forpagte jord med. Dette i forbindelse 

med BNBO kravene. 
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